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Πpακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδpία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 06/09/2018.
Ap. πρακτικών 20/2018.
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1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και επικύρωση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με αρ
19/2018 και υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη. Στα απορρέοντα από τα πρακτικά
είχαμε μετά από συζήτηση της ακόλουθες αποφάσεις.

1.1 Την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού για ενοικίασης του κοινοτικού καφενείου
το συντομότερο και

1.2 Την διατήρηση της απόφασης του συμβουλίου ημερομηνίας 23/08 σχετικά με
την ανάθεση του σημείου της παραλίας στον κύριο

- 2. Συνάντηση με τεχνικούς συμβούλους

Στην συνάντηση παρέστησαν οι τεχνικοί σύμβουλοι, κύριοι
Έναρξη της συζήτησης έκανε ο Πρόεδρος του συμβουλίου καταθέτοντας την
δυσαρέσκεια όλων των μελών με την έλλειψη προόδου σε όλα ανεξαιρέτως τα
αναπτυξιακά θέματα τα οποία τροχοδρομήθηκαν με προηγούμενες αποφάσεις . Τόνισε
δε την απόφαση του σώματος ότι από τώρα και στο εξής οι αναθέσεις των έργων θα
γίνονται με βάση σύμβασης με όρους για αποτελεσματική και έγκυρη αδειοδότηση του
έργου.

Ακολούθησε ενημέρωση εκ
ανέλαβαν και έχει ως ακολούθως:
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2.1 Επέκταση Πλακόστρωτου στον Παλαιοσχολείου:

Ο κύριος-ανέφερε ότι αναμένεται πολύ σύντομα η έκδοση της
πολεοδομικής άδειας και αμέσως μετά θα κάνει επαφές με τα διάφορα
τμήματα και υπηρεσίες για ανταλλαγή απόψεων και ετοιμασία των εγγράφων
και των όρων εντολής του διαγωνισμού προσφορών.
Ο κύριος-ζήτησε την ανάθεση σε επιμετρητή ποσοτήτων για
υποστήριξη του έργου
Οι τεχνικοί σύμβουλοι πρότειναν τον διαχωρισμό του έργου σε δύο φάσεις (
υπογειοποίησης και πλακόστρωσης) λόγω πιθανότητας καθυστερημένης
έναρξης του έργου και περιορισμένου χρόνου υλοποίησης του
Τα μέλη συμφώνησαν με τα πιο πάνω και αναμένουν το έργο να
προχωρήσει χωρίς καθυστερήσεις.

2.2 Παιδότοπος στο νέο δημοτικό σχολείο

Ο κύριος-ανέφερε επίσης ότι θα ετοιμάσει όλα τα απαραίτητα
έντυπα για προώθηση της αίτησης μας για την παραχώρηση του χώρου από το
Υπουργείο Παιδείας και θα ξεκινήσει το σχεδιασμό που θα παρουσίασε, στο
συμβούλιο για επικύρωση.

2.3 Παραλιακός πεζόδρομος

Ο τεχνικός σύμβουλος, κύριος αναφέρθηκε σε πρόσθετες
μελέτες που ζήτησε η Επιτροπή Περιβάλλοντος για το έργο. Τα μέλη
ενέκριναν και ζήτησαν από τον τεχνικό σύμβουλο να ανταποκριθεί το
συντομότερο στις νέες απαιτήσεις για να πάρουμε επιτέλους εκείνη την
πολυπόθητη άδεια.

3. Παρουσίαση μελέτης μουσειολόγου

Η μουσειολόγος, κυρία έκανε παρουσίαση και εξήγησε
με λεπτομέρεια τα διάφορα στάδια δημιουργίας μουσείου χαλουμιού. Σε συζήτηση που
ακολούθησε η ίδια ανέφερε ότι πιστεύει έντονα ότι υπάρχει η δυνατότητα δημιουργίας
ενός αξιόλογου μουσείου, μοναδικού στο είδος του με μεγάλη επισκεψιμότητα.

- Εισηγήθηκε δε ότι το επόμενο βήμα προώθησης του έργου είναι η ανάθεση
σε μουσειογράφο της ετοιμασίας λεπτομερών σχεδίων στην βάση προδιαγραφών και
προϋπολογισμού που το Κοινοτικό Συμβούλιο θα ορίσει.

Πρόεδρος και μέλη ευχαρίστησαν την μουσειολόγο και επιφυλάχτηκαν για
αποφάσεις σ_f κλειστή συνεδρία.
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Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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